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Obec Ratkovo     Obecný úrad 

Ratkovo 63 

038 54 Krpeľany 

Tel.: 0908 940 306 

www. ratkovo.sk 
 

Z á p i s n i c a 

 

z 7.zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ratkove konaného dňa  9. 2. 2024  na   Obecnom   úrade 

v Ratkove. 

 

Starosta obce:  PhDr. Rastislav Frkáň 

Prítomní poslanci: Vladimír Kiša, Radovan Plž, Marek Vojtko, Monika Bellová 

Ospravedlnení: Jela Milancová, 

Prítomní občania: podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Prerokovanie a schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce 

7. Stanovisko finančnej komisie k žiadosti Ing. Miroslava Tvarožného 

8. Prerokovanie a s schválenie cintorínskych poplatkov 

9. Prerokovanie a schválenie doplnku smernice odmeňovania poslancov 

10. Správa Hlavného kontrolóra z kontroly 

11. Kultúrno – spoločenské podujatia prvý polrok 2024 

12. Informácia o členskej schôdzi Jednota  

13. Rôzne 

14. Interpelácie poslancov 

15. Záver 

 

K bodu 2: 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s programom. Poslanci boli pozvaní pozvánkou, ktorá bola 

zverejnená aj na úradnej tabuli a web. stránke. Konštatoval, že z  5  volených poslancov  sú štyria 

poslanci prítomní. Starosta navrhol z programu vylúčiť prerokovanie a schválenie bodu 6. – Zásady 

hospodárenia s majetkom obce – dôvod dopracovanie návrhu. 

 

OZ k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 44/2024 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

I. Prerokovalo: Návrh programu 7. zasadnutia OZ  

II. Schvaľuje:   Program 7. zasadnutia OZ  
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1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Stanovisko finančnej komisie k žiadosti Ing. Miroslava Tvarožného 

7. Prerokovanie a s schválenie cintorínskych poplatkov 

8. Prerokovanie a schválenie doplnku smernice odmeňovania poslancov 

9. Správa Hlavného kontrolóra z kontroly 

10. Kultúrno – spoločenské podujatia prvý polrok 2024 

11. Informácia o členskej schôdzi Jednota  

12. Rôzne 

13. Interpelácie poslancov 

14. Záver 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R., Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J., 

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9. 2. 2024 

 

K bodu 3, 4 

Starosta obce navrhol za zapisovateľa: Moniku Bellovú, overovateľov zápisnice: Mareka Vojtku, 

Vladimíra Kišu 

Návrhová komisia: Radovan Plž,  Marek Vojtko 

Menovaní  boli  schválení  prítomnými  poslancami. 

 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 45/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

Schvaľuje zapisovateľa: Moniku Bellovú, overovateľov zápisnice: Mareka Vojtku,  Vladimíra Kišu 

Volí  návrhovú komisiu: Radovana Plža,  Mareka Vojtku 

 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R., Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J.,   

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9. 2. 2024 

 

K bodu 5: 

Starosta obce konštatoval, že uznesenia sú priebežne plnené 
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K bodu 6: 

 Starosta  vyzval Moniku Bellovú za finančnú komisiu, aby predniesla záver finančnej komisie 

k žiadoasti Ing. Miroalava Tvarožného a Mgr. Jitky Laščekovej, Ratkovo č.11, kde finančná komisia 

navrhuje parcelu č. 1-611 o výmere 13m2 vyhlásiť ako prebytočnú.  

 

K stanovisku finančnej komisie obecné zastupiteľstvo:  

I. Berie na vedomie stanovisko finančnej komisie 

II. Ukladá starostovi zabezpečiť geometrický plán na parcely k.ú Ratkovo č. 1-611 a 1-610 

k zisteniu skutkového stavu úžívania parciel 

 

 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 46/2024 

 

I. Berie na vedomie stanovisko finančnej komisie 

II. Ukladá starostovi zabezpečiť geometrický plán na parcely k.ú Ratkovo č. 1-611 a 1-610 

k zisteniu skutkového stavu úžívania parciel 

 

 

 Za: 3 Kiša V., Plž R., Bellová M.,  

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 1 Vojtko M., 

 Neprítomní: 1 Milancová J.,   

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9. 2. 2024 

 

 

K bodu 7: 

Starosta obce predneisopl návrh na zriadenie cintorínských polatkov v obci Ratkovo. Návrh zdôvodnil, 

že je problém s upratovaním domu smutku po pohreboch. Po diskusii poslanci návrh schválili.  

 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 47/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje cintorínske poplatky v obci Ratkovo.  

 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R., Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J.,   

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9.2.2024 

 

 

K bodu 8: 

 

Starosta obce predniesol doplnok k smernici odmeňovania poslancov. Po diskusii poslanci návrh 

schválili.  

 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 48/2024 
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Obecné zastupiteľstvo obce Ratkovo schvaľuje doplnok k smernici odmeňovania poslancov 

 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R., Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J.,   

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9.2.2024 

 

 

K bodu 9: 

  

 Starosta obce vyzval hlavného kontrolóra obce Ing. Teodora Maroša aby predniesol správy 

z kontrol č. 2/2023 a 3/2023. 

Správa č. 2/2023 bola zameraná na postup obce pri vyrubovaní a správe daní z nehnuteľnosti  za rok 

2022.  

Správa č.3/2023 bola zameraná na kontrolu dohôd o prácach vykonaných mimo pracovného pomeru za 

rok 2022. 

 

Poslanci správy zobrali na vedomie. 

 

 

K bodu 10: 

 

Starosta obce informoval poslancov o najbližších spoločenských podujatiach v obci.  

a) Fašiangový pochod, ktorý organizuje DHZ Ratkovo  

b) Stolnotenisový turnaj 

 

Starosta navrhol uhradiť poháre pre prvých troch súťažiacich  

 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 49/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ratkovo schvaľuje uhradiť poháre pre prvých troch súťažiacich do výšky 

100,-€ 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R.,  Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J 

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9. 2. 2024 

 

 

K bodu 11: 

 

Starosta obce informoval o priebehu schôdzi členov JEDNOTA, na ktorú bol pozvaný predseda družstva 

COOP Jednota Turčianske Teplice Ing. Koza. Na schôdzi informoval občanov o dôvodoch zatvorenia 



5 
 

predajne v našej obci. Hlavný dôvod je pokles tržieb a nerentabilná prevádzka predajne. Po diskusii 

predseda COOP Jednota prisľúbil vypracovanie znaleckého posudku na hodnotu predajne, ktorú ponúknu 

obci na odkúpenie. Obec bude hľadať iného prevádzkovateľa predajne.  

 

 

K bodu 12: 

 

Starosta obce: 

- informoval poslancov o potrebe opravy strechy na budove kultúrneho domu. Po diskusii sa poslanci 

dohodli aby bola vypracovaná štúdia na jej rekonštrukciu s možnosťou zriadenia bytových jednotiek 

v priestore povaly 

 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 50/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ratkovo schvaľuje vypracovanie štúdia na rekonštrukciu strechy kultúrneho 

domu s možnosťou zriadenia bytových jednotiek v priestore povaly 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R.,  Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J 

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9. 2. 2024 
 

 

- informoval poslancov o možnosti rekonštrukcie tenisového kurtu s možnosťou umiestenia mantinelov 

okolo kurtu pre jeho lepšie využitie  
 

OZ  k tomuto bodu programu prijalo uznesenie č. 51/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ratkovo schvaľuje vypracovanie projektu a podanie žiadosti na rekonštrukciu 

tenisového kurtu s možnosťou umiestnenia mantinelov okolo kurtu 

 

 Za: 4 Kiša V., Plž R.,  Bellová M., Vojtko M., 

 Proti: 0  

 Zdržal sa: 0  

 Neprítomní: 1 Milancová J 

 Nehlasoval:   

            V Ratkove 9. 2. 2024 
 

- informoval poslancov o stretnutí obyvateľov časti Prielohy, kde je potrebné riešiť podmývanie 

komunikácie  - je potrebné vybudovať priepust na odvedenie vody popod komunikáciu. Na stretnutí 

bola vznesená požiadavka na vybudovanie verejného osvetlenia – potrebné vypracovať projekt 

- informoval poslancov o prebiehajúcej súťaži na výber zhotoviteľa kanalizácie 

- informoval o príprave volieb prezidenta SR 
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- informoval poslancov o anonymnej sťažnosť „starších spoluobčanov“, ktorá bola vhodená do 

schránky na obecnom úrade a druhú kópiu našla p. Milancová za stieračom služobného vozidla  - 

poslanci sťažnosť zobrali na vedomie  

- poslanci sa dohodli že na jar opäť zorganizujeme brigádu na jarné upratanie okolia obce 

 

poslanec Marek Vojtko informoval poslancov o vykonaní inventúry hasičského majetku  

  

 

K bodu 13: 

 Interpelácie poslancov neboli. 

 

K bodu 14: 

 

Po vyčerpaní programu starosta obce poďakoval prítomným za účasť a návrhy a schôdzu obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

Zapísala: Monika Bellová 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

Marek Vojtko   ................................. 

 

 

Vladimír Kiša ..............................                                                                                                                           

 

 

 

PhDr. Rastislav Frkáň 

       starosta obce 


